
اخبارخبر كوتاه
شهردار کرج: 

راه اندازی سرای محلات نخستین گام برای مشارکت موثر 
شهروندان در اداره محله و شهر است

مشتركان در دریافت اینترنت ثابت، قدرت انتخاب دارند

با حضور فرماندار شهرستان شهریار و معاون شهرسازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی استان تهران صورت گرفت؛

برگزاری جلسه بررسی طرح هادی روستاهای شهریار در فرمانداری

سرای  مردم،  حکمرانی  های  پایه  از  یکی 
محلات در شهرها هستند و در واقع این مکان ها 
پایه ای برای انتخابات شورایاری و همچنین محلی 
برای آموزش های شهروندی از جمله آموزش های 

مذهبی و قرآنی است.
علی کمالی زاده شامگاه شنبه در آئین افتتاح 
و بازگشایی پنج سرای محله شهر کرج که در پارک 
این پنج  ورزش کیانمهر برگزار شد، اظهار داشت: 
سرای محله در کیانمهر، رجائی شهر، حصارک بالا، 
به  اشاره  با  آباد واقع است.وی  آباد و اسلام  حسن 
اینکه راه اندازی سرای محلات نخستین گام برای 
شهر  و  محله  اداره  در  شهروندان  موثر  مشارکت 
است، ادامه داد: وقتی کاری با مردم، بوسیله آنها و 
اثر  برای خدمت به شهروندان انجام شود یک کار 
خرج  مناسب  نیز  را  منابع  واقع  در  و  است  بخش 
کرده ایم.شهردار کرج با بیان اینکه شاید خیلی از 
پروژه ها باشد که که دیدگاه و نظرات مردم در آن 
لحاظ نشده است، گفت: یکی از پایه های حکمرانی 

مردم، سرای محلات در شهرها هستند و در واقع 
و  شورایاری  انتخابات  برای  ای  پایه  ها  مکان  این 

از  شهروندی  های  آموزش  برای  محلی  همچنین 
جمله آموزش های مذهبی و قرآنی است. 

از هزینه  اینکه شاید بسیاری  با اشاره به  وی 
و  فرهنگی  کارهای  کمی  بواسطه  شهرها  در  ها 
نپرداختن به این مسائل در فرهنگ محلات است، 
طرح  در  مردم  مشارکت  دیگر  مهم  مسئله  افزود: 
از  فرسوده  های  بافت  حذف  و  شهری  بازآفرینی 
ای  فرسوده  بافت  اگر  چون  است؛  مختلف  مناطق 
ایجاد شود بیشتر از همه مردم آن محلات آسیب 
می بیند.کمالی زاده با تاکید بر اینکه محله محوری 
انسان محوری در شورای پنجم شهر کرج وجه  و 
تمایز آن از شوراهای شهر قبلی است، عنوان کرد: 
یک خبر خوب برای شهروندان این است که امروز 
افزایش ناوگان و ماشین های خدمات رسان آتش 
امداد  و  امکانات  توسعه  راستای  را در  نشانی کرج 
نجات داشتیم .وی در پایان بیان کرد که قرار است 
برای  خوش  خبر  یک  هفته  هر  جاری  سال  در 
نتیجه  مهم  این  افزود:  و  باشیم  داشته  شهروندان 
مصوباتی  و  کرج  شهر  شورای  خوب  ریزی  برنامه 

است که آنها اعمال داشته اند

مراجعه  با  می توانند  ثابت  اینترنت  مشترکان 
بین  سردرگمی  از   ،xdslplus.ir سامانه  به 
رها  ثابت  سرویس های  خدمات دهنده  اپراتورهای 
با  را  گزینه  بهترین  آنها  بین  از  مقایسه  با  و  شوند 
توجه به شرایط خود انتخاب کنند. سازمان تنظیم 
مشتریان  سامانه  رادیویی،  ارتباطات  و  مقررات 
را   xdslplus.ir آدرس  به  ثابت  سرویس های 
ارائه  سرویس های  کیفیت  بر  تمرکز  راستای  در 
شده در حوزه اینترنت ثابت راه اندازی کرده است، 
از  نقل  به  و  راستا  این  در  در  اپراتورها  اینکه  برای 
سیدمحمد  اطلاعات،  فناوری  و  ارتباطات  وزارت 
امامی -مدیر کل نظارت بر سرویس های ارتباطی و 
فناوری اطلاعات با اشاره به اهداف راه اندازی سامانه 
با  می توانند  مشترکان  کرد:  اظهار   ،xdslplus.ir
مراجعه به این سامانه از سردرگمی بین اپراتورهای 
زیرا  شوند،  رها  ثابت  سرویس های  خدمات دهنده 

تمام  می توانند  می کنند،  مراجعه  سامانه  به  وقتی 
مرکز  در  که   SERVCO یا   FCP شرکت های 
را  می دهند  ارائه  ثابت  اینترنت  خدمات  مخابراتی، 
مشاهده کنند و با مقایسه از بین آنها بهترین گزینه 
را با توجه به شرایط خود انتخاب کنند. بزرگترین 
می شود،  دنبال  سامانه  این  راه اندازی  با  که  هدفی 
در  مختلف  شرکت های  امکانات  مورد  در  شفافیت 
مراکز مخابراتی است که به مشترکان کمک می کند 
باشند.ویگفت:  داشته  راحت تری  و  بهتر  انتخاب 
مشترکان می توانند تمام مراحل ثبت نام تا تحویل 
اینترنت ثابت را از طریق سامانه پیگیری کنند و در 
این بازه زمانی ۴۸ ساعته ثبت نام تا تحویل سرویس 
سازمان تنظیم، نظارت کاملی بر مراحل انجام کار 
دارد. تجمیع اطلاعات اپراتورها در این سامانه امکان 
آنها  عملکرد  بر  را  تنظیم  سازمان  بیشتر  نظارت 
فراهم می کند و این نظارت در جهت کسب رضایت 

امکانات  از  راحت تر  بتوانند  که  بوده  مشترکین 
اینکه  بیان  با  شوند.امامی  بهره مند  ثابت  اینترنت 
تعداد اپراتورهای ارائه دهنده اینترنت ثابت در کشور 
شده  شناخته  بزرگ  شرکت  چند  از  بیشتر  بسیار 
این سامانه موجب می شود  است، خاطرنشان کرد: 
مشترکان تمام بازیگران صحنه اینترنت ثابت کشور 
مردم  برای  کوچک تر  شرکت های  و  بشناسند  را 
ارائه دهنده  بهترین  انتخاب  حق  و  شوند  شناخته 
برای مشترکان به وجود بیاید و در نهایت این رقابت 
کیفیت سرویس را بالا می برد. مشترکان می توانند 
اپراتورهای  و  در سامانه  در صورت هرگونه مشکل 
ارائه دهنده خدمات اینترنت ثابت، از طریق سامانه 
مشکلات  و  شکایات   ۱۹۵ تلفن  شماره  یا   ir.۱۹۵
رسیدگی  و  بررسی  مورد  تا  کنند  ثبت  را  خود 
سامانه  به  ورود  از  پس  اول  گام  در  بگیرند.   قرار 
اطلاعات  تماس،  شماره  اعلام  با   Xdslplus.ir

شرکت هایی که به آن شماره خدمات اینترنت ثابت 
می تواند  مشترک  و  می شود  اعلام  می دهند  ارائه 
پایین  در  که  نت سنج پلاس  سامانه  به  مراجعه  با 
صفحه قرار دارد، کیفیت شرکت های خدمات دهنده  
و  شبکه  کیفیت  اساس  بر  و  مشاهده  را  اینترنت 
ارائه دهنده  اینترنت  حوزه  در  خود  نیازمندی های 
مناسب را پس از مقایسه انتخاب کند.در گام دوم؛ 
خدمات دهندگان  از  یکی  انتخاب  از  پس  مشترک 
اینترنت ثابت با استفاده از لینک مربوط وارد سامانه 
ارائه دهنده خدمات شده و پس از انتخاب سرعت و 
انجام  را  ثبت نام  مراحل  نظر،  مورد  ترافیک  حجم 
گزینه  انتخاب  با  می تواند  آن  از  پس  و  می دهد 
https://xdslplus. پیگیری وضعیت در سامانه

را  خود  ثبت نام  مراحل   *۸۰۱۰# سرشماره  یا   ir
یا  ثابت  اینترنت  تحویل  زمان  از  و  کند  پیگیری 

مشکلات احتمالی مطلع شوند.

و  شهرسازی  معاون  و  شهریار  شهرستان  فرماندار  حضور  با 
معماری اداره کل راه و شهرسازی استان تهران جلسه بررسی طرح 
هادی روستاهای شهرستان شهریار در فرمانداری شهریار برگزار شد.

شهرستان  جوقین  بخش  روستاهای  هادی  طرح  بررسی  جلسه 
اتخاذ شده در کارگروه زیربنایی، توسعه  شهریار که پیرو تصمیمات 
طاهری  مهندس  حضور  با  باشد،  می  سرزمینی  آمایش  و  روستایی 
فرماندار شهرستان شهریار، مهندس شیدا باقری معاون شهرسازی و 
معماری اداره کل راه و شهرسازی استان تهران، عبدالعلی سرپرست 
معاونت هماهنگی امور عمرانی فرمانداری شهرستان شهریار، منجیری 
ادارات  روسای  جوقین،  بخشدار  رحیمی  شهریار،  مرکزی  بخشدار 
دهشاد  اسکمان،  بکه،  روستاهای  دهیاران  و  رسان  خدمات  مرتبط 

پایین در محل فرمانداری شهریار برگزار شد.
بکه،  روستاهای  هادی  طرح  جلسه  این  در  گزارش؛  این  بر  بنا 

اسکمان و دهشاد پایین مورد مطالعه و بررسی قرار گرفت و وضعیت 
بافت  و  جغرافیایی  موقعیت  جمعیت،  حیث  از  مذکور  روستاهای 
مسکونی و عوامل دیگر در این جلسه مطرح و در خصوص آنها بحث 
با  این  در  شهریار  شهرستان  فرماندار  طاهری  شد.مهندس  گفتگو  و 
تاکید بر اینکه روستاهای ما در این شهرستان در حال رشد و توسعه 
می باشد و تعریف طرح هادی برای آنها می بایست مطابق با شرایط 
و وضعیت فعلی آنها و با دید آینده نگرانه صورت بگیرد گفت: نمی 
توان در برابر بزرگ شدن شهرها و روستاها و افزایش جمعیت آنها را 
گرفت و به همین دلیل ما از مسئولین امر تقاضا داریم مطالعات طرح 
هادی در این کارگروه را به گونه ای تصویب و به کمیسیون ماده ۵ 
ارجاع دهند که روستاهای ما منفعت لازم را ببرند و به پیشرفت آنها 
به ذکر  توجه گردد.لازم  روستایی  فضایی  بهبود  و  از جهات مختلف 
دهشاد  بکه،  روستاهای  از  سپس  جلسه  در  حاضر  مسئولین  است؛ 

پایین و اسکمان بازدید بعمل آوردند و از نزدیک با شرایط کلی آنها 
آشنا شدند.

مدیرعامل آبفای گیلان :

با تامین ۲۳۴۲۲ میلیارد ریال بخش بزرگی از پروژه های آبفا به اتمام خواهد رسید

پیام تسلیت شهردار رباط کریم به مناسبت سالروز ارتحال حضرت امام خمینی )ره( و یوم الله ۱۵ خرداد

مدیر عامل ذوب آهن  استان اصفهان :

رویکرد جدید وزارت صمت اعتماد به انجمن تولید كنندگان فولاد است

مدیرعامل آبفای گیلان در جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی 
با حضور رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: با تامین ۲۳۴۲۲میلیارد 
ریال بخش بزرگی از پروژه های آب وفاضلاب استان به اتمام خواهد 
رسید.سید محسن حسینی رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل شرکت 
آب  و فاضلاب استان گیلان با برشمردن آخرین اقدامات انجام شده در 
پروژه های اقتصاد مقاومتی گفت: طرح های مصوب اقتصاد مقادمتی 
سال ۱۳۹۸ این شرکت شامل ۴ طرح ایجاد تاسیسات فاضلاب شهری 
رشت، بندرانزلی، لاهیجان و آستارا و سه طرح آبرسانی به شهرهای 

رشت، خمام، صومعه سرا و آستارا بوده است.وی با اشاره به به اینکه 
شده،  هزینه  ریال  ۳۹۷۸میلیارد  فاضلاب  های  طرح  برای  تاکنون 
میلیارد   ۹۰۰ و  هزار   ۲۱ نیازمند  فاضلاب  های  طرح  تکمیل  افزود: 
اعتبار است که در این صورت فاضلاب بیش از ۱.۴میلیون نفر جمعیت 
آبهای سطحی  منابع  به  نظر  مورد  استانداردهای  با  و  تصفیه  استان 
تخلیه خواهد شد.حسینی همچنین هزینه های انجام شده در بخش 
طرح های آبرسانی را ۱ هزار و ۵۲۲ میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: 
برای تکمیل باقیمانده طرح های آبرسانی نیز ۶ هزار و ۶۵۶ میلیارد 

از  نفر  ۲.۵میلیون  آب  تامین  اتفاق  این  با  و  است  لازم  اعتبار  ریال 
جمعیت استان انجام خواهد شد.

به  ابرسانی  اینکه طرح های  به  بااشاره  آبفای گیلان  مدیرعامل 
رسیده  اتمام  به  ۱۷۰۰۰نفر  بر  بالغ  باجمعیتی  استان  روستای   ۳۵
تصریح کرد: انتظار است تا پایان شهریور سال جاری طرح آبرسانی به 
۳۰روستای دیگر نیز تکمیل گردد.رئیس هیأت مدیره شرکت آب و 
فاضلاب استان گیلان مجموع اعتبارات مورد نیاز برای تکمیل پروژه 

های درحال اجرای این شرکت را ۲۳۴۲۲ریال عنوان کرد.

خاطر  و  یاد  گرامیداشت  با  کریم،  رباط  شهردار  پارسا  مهندس 
امام خمینی )ره(، فرا رسیدن سی و یکمین سالگرد ارتحال بنیانگذار 
کبیر انقلاب اسلامی و قیام خونین ۱۵ خرداد را به تمامی عاشقان و 

رهروان ولایت تسلیت گفت.
علی کیوانی -  رباط کریم؛ متن پیام بشرح ذیل می باشد:

چهاردهم خرداد ماه، سالروز عروج آزادمردی از جنس صداقت 
و  درایت است که با تکیه بر نیروی ایمان، باور درونی، قدرت الهی و 

با تاسی از فرهنگ عظیم ولایت و نبوت، در مقابل ظالمین ایستاد و 
قدمی عقب نشینی نکرد.امام  خمینی ، یک  حقیقت  همیشه  زنده  است ، 
اهداف   او  اهداف   و  انقلاب  این   راه   او  راه   و  انقلاب،  این   او پرچم   نام  
این  انقلاب  است .  امام امت  و شاگردان  او که  از سرچشمه   فیاض  آن  
انسان ملکوتی  سیراب  شده  و عزت  و کرامت  اسلامی  و انسانی  خود 
را در آن  جسته اند، اکنون  شاهد آنند که  ملتهای  دیگر، حتی  ملتهای  
نجات   مایه    را  نیکوسرشت   آن   انقلابی   تعالیم   نسخه    نیز  غیرمسلمان  

خود دانسته  و آزادی  و عزت  خویش  را در آن  یافته اند.
اینجانب بر خود لازم می دانم ۱۴ خرداد سالروز ارتحال آن امام 
ایران را که نقطه  راحل و ۱۵ خرداد سالروز قیام خونین ملت غیور 
عطفی در شکل گیری و پیروزی انقلاب اسلامی ایران محسوب می 
رباط  انقلابی شهرستان  مردم  ویژه  به  ایران  بزرگ  ملت  به  را  گردد 
کریم تسلیت و تعزیت عرض مینمایم و توفیق و عزت همگان را از 

خداوند سبحان مسالت دارم.

 ذوب آهن اصفهان برای تنظیم بازار مصرف، 
رضایت  جلب  و  قیمت ها  افزایش  از  جلوگیری 
مصرف  حقوق  از  حمایت  هدف  با  مشتریان 
به  را  اقدام هایی  مجموعه  تاکنون  نهایی  کنندگان 

کار گرفته است . 
این شرکت  نهم خردادماه در اقدامی بی سابقه 
نهادهای  و  کارگزاری ها  همه  به  نامه ای  ارسال  با 
پایه  قیمت  داوطلبانه   ، ساختمانی  بخش  نظارتی 
را حدود ۴۲۰ تومان کاهش داد که انتظار می رود 
دیگر تولیدکنندگان فولاد کشور در این اقدام ملی  

مشارکت کنند.
آهن  ذوب  مدیرعامل  زاده  یزدی  منصور 
اصفهان در این خصوص گفت : یکی از کارکردهای 
گذاری  قیمت  نظام  از  ،خروج  کالا  بورس  مهم 
دستوری و شفاف سازی قیمت هاست که به خوبی 
نیز اثر بخش بود و موجب اطمینان عرضه کنندگان 

گردید .

: هرچند در گذشته شاهد دخالت  افزود  وی 
هایی در نظام بورس کالا با قیمت گذاری دستوری 
وزارت  جدید  رویکرد  با  خوشبختانه  اما   ، بودیم 
فولاد  کنندگان  تولید  انجمن  به  دوباره   ، صمت 
لذا وظیفه  و  اعتماد شده  کنندگان عمده  تولید  و 
داریم که پاسخ این اعتماد را به خوبی بدهیم  .مدیر 
ای  عده  متاسفانه   : کرد  تصریح  آهن  ذوب  عامل 
که در گذشته از طریق رانت های حاصل از قیمت 
منافعی   ، ای  یا سیستم حواله  و  گذاری دستوری 
حاصل کردند ، امروز صنایعی را نیز در دست گرفته 
البته نقش کوچکی در صنعت فولاد دارند  اند که 
به   ، مختلف  های  تریبون  اختیارگرفتن  در  با  اما 
دنبال ایجاد التهاب در بازار فولاد هستند و اینگونه 
در  مثبتی  کارکرد  کالا  بورس  که  کنند  می  القاء 
این زمینه ندارد تا دوباره همان سیستمی که رانت 

ایجاد می کرد را دوباره احیا کنند .
آهن  ذوب   : داشت  اظهار  زاده  یزدی  منصور 

هرچند   ، ملی  مجموعه  یک  عنوان  به  اصفهان 
حاضر  هرقیمتی  به  اما  دارد  نیز  اقتصادی  رویکرد 
به فروش محصول خود نیست و حاضر نیست که 
قیمت   : افزود  .وی  برسد  آسیب  کننده  به مصرف 
قیمت  تعیین  برای  خوبی  معیار  صادراتی  های 
درداخل است و نباید قیمت های داخلی از قیمت 
تلاش  ای  عده  البته   . باشد  بیشتر  صادراتی  های 
کردند این امر را مغایر با حق و حقوق سهامداران 
جلوه دهند در حالیکه قیمت های منطقی به نفع 
سهامدار نیز هست و آنها نیز راضی به گرانفروشی 
به  ظلم  بر  علاوه  گرانفروشی  اینکه  نیستند ضمن 
جامعه ، پشتوانه هم ندارد و باعث می شود با کاهش 
قیمت ها ، ایجاد بحران گردد .ذوب آهن اصفهان 
هایی  قیمت  است  ممکن  کرد  احساس  که  زمانی 
بگیرد که موجب سواستفاده  بورس کالا شکل  در 
گردد ، داوطلبانه پایه قیمت عرضه خود در بورس 
این کار   . داد   پیشنهاد  به صورت منطقی  را  کالا 

بود که  از وزارت صمت هم  در واقع یک قدردانی 
در به تولید کنندگان فولاد کشور اعتماد کرد .وی 
افزود : پس از اصلاح قیمت و رقابتی که در بورس 
کالا ایجاد شد ، سقف قیمت ثبت شده متناسب با 
می  منطقی  بسیار  که  است  صادراتی  های  قیمت 
 ، باشد و خوشبختانه به دنبال ذوب آهن اصفهان 
فولاد خراسان هم به عنوان یک شرکت بزرگ تولید 
داد. انجام  را  کار  این   ، ساختمانی  مقاطع  کننده 
در  فولادسازان  که  کرد  امیدواری  ابراز  زاده  یزدی 
اقتصاد کشور  و  تکالیفی که در صنعت  کنار سایر 
جهت  قوی  بازوی  یک  عنوان  به  بتوانند   ، دارند 
و  تحریم  شرایط  در  کشور  نیاز  مورد  ارز  تامین 
، همچون گذشته موفق  فشارهای ظالمانه دشمن 
عمل کنند . این مهم مستلزم این است که در امر 
صادرات خللی ایجاد نشود تا این تولید کنندگان ، 
منویات مقام معظم رهبری در سال جهش تولید را 

محقق سازند .

با حضور رئیس جمهور و بصورت ویدئو کنفرانس 
صورت گرفت؛

آغاز بهره برداری از سد »چپرآباد« 
شهرستان اشنویه

 با حضور رئیس جمهور و در ششمین هفته 
چهار  در  و  ایران  #هرهفته_الف_ب_  پویش 
های  طرح  افتتاح  پنجشنبه،  »هر  کاروان  چوب 
زیربنایی در کشور« بهره برداری از سد »چپرآباد« 
آغاز  ویدئوکنفرانس  بصورت  اشنویه  شهرستان 
شد.در مراسمی که به همین مناسبت و با حضور 
معاون آب و آبفا وزارت نیرو، استاندارآذربایجان 
غربی، مدیران عامل شرکت های آب منطقه ای، 
آذربایجان  فاضلاب  و  آب  و   برق  نیروی  توزیع 
غربی ترتیب یافته بود، با دستور حجت الاسلام 
برداری  بهره  جهور،  رئیس  روحانی  والمسلمین 
رسمی از سد» چپرآباد« شهرستان اشنویه آغاز 
شد.سد چپرآباد در ۱۰ کیلومتری اشنویه احداث 
و طول تاج آن ۴۸۸ متر و عرض ۱۰ متر است.

این سد با ظرفیت ۴۶ میلیون متر مکعب از نوع 
تومان  میلیارد   ۲۴۴ با  رسی،  هسته  با  خاکی 
اعتبار دولتی و اشتغال زایی مستقیم برای ۸۰۰ 
نفر و دو هزار نفر بصورت غیرمستقیم و با هدف 
محیطی  زیست  و  کشاورزی  شرب،  آب  تامین 
اجرا شده است.سد» چپرآباد« امکان تامین آب 
شرب شهرهای اشنویه، نالوس، نقده و محمدیار 
به میزان ۱۲میلیون و ۳۰۰ هزار متر مکعب را 
سد،  این  ساخت  عملیات  داشت.در  خواهد  نیز 
مکعب  متر  هزار   ۸۰۰ و  میلیون  یک  از  بیش 
خاکبرداری و سنگبرداری و بیش از یکهزار تن 
و  ریزی  بتن  مکعب  متر  ۲۳هزار  آرماتوربندی، 
۱۱۵ کیلومتر حفاری و تزریق انجام شده است. 

رفع اشکال از شبکه برق ناحیه شرق 
شرکت برق منطقه ای خوزستان

مدیر امور بهره برداری ناحیه شرق شرکت 
عبور  برای  گفت:  خوزستان  ای  منطقه  برق 
از  گذشته  هفته  دو  ظرف  رو  پیش  تابستان  از 
شبکه برق این ناحیه رفع اشکال و اقدامات لازم 
برای بهبود بهره برداری از تجهیزات انجام شده 
است.محمد سلبی بیان کرد: ایستگاه های اصلی 
امیدیه یک، امیدیه دو و اصلی بهبهان از پست 
ناحیه و حتی کشور  انرژی  تامین  های مهم در 
می باشند به همین دلیل معایب آنها شامل رفع 
معیوب،  بوشینگ  تعویض  ترانس،  روغن  نشت 
تعویض  و  قدیمی  بریکرهای  سرویس  و  اورهال 
است.وی  شده  انجام  معیوب  ولتاژی  ترانس 
و  برداری  بهره  شرایط  بهبود  راستای  در  افزود: 
افزایش قابلیت اطمینان شبکه های توزیع و فوق 
توزیع نیز اقدامات اصلاح ، هرس و کوتاه کردن 
درختان زیر خطوط، جمع آوری بریکر معیوب و 
نصب بریکر جدید، تعویض و نصب کلید هوایی، 
شستشوی زنجیره مقره و انجام برنامه زمانبندی 
خاموشی  بدون  و  برقدار  حالت  در   PMسالیانه
بصورت صد درصد محقق و اجرا شده است.مدیر 
امور بهره برداری ناحیه شرق شرکت برق منطقه 
با  اقدامات  این  همه  کرد:  تاکید  خوزستان  ای 
اقلام  از  استفاده  با  و  بهداشتی  مسائل  رعایت 
تاکنون  و  شده  انجام  کرونا  با  مقابله  حفاظتی 
پست های این ناحیه ۹ بار ضدعفونی شده است.

تاکید بر ضرورت همکاری بانک ها 
و دستگاه های ذیربط در طرح اقدام 

ملی مسکن
 مدیرکل راه و شهرسازی استان بر ضرورت 
همکاری بانک ها و دستگاه های مرتبط در طرح 
اداره  گزارش  تاکیدکرد.به  مسکن  ملی  اقدام 
مهندس سیدمحمد   ، رسانی  اطلاع  و  ارتباطات 
کنفرانسی  ویدیو  در جلسه  داشت:  بیان  نظری، 
مسکن  معاون  محمودزاده  دکتر  حضور  با  که 
منظور  به  شهرسازی  و  راه  وزیر  ساختمان  و 
اقدام  طرح  موضوعات  پیگیری  و  هماهنگی 
ضرورت  بر  گردید،   برگزار  استان  مسکن  ملی 
اقدام  پروژه های طرح  کار همه  به  آغاز  الزام  و 
ملی مسکن در کشور تا پایان خرداد ماه تاکید 
گردید .وی افزود: همچنین مقرر شد زمین های 
واگذار شده طرح اقدام ملی مسکن که شروع به 
نظری  شوند.مهندس  بازگردانده  اند،  نکرده  کار 
 ، ها  بانک  طرح  این  در   : ساخت  نشان  خاطر 
و  مهندسی  نظام  ها،  شهرداری   ، مسکن  بنیاد 
همکاری  به  متعهد  ذیربط  های  دستگاه  سایر 
لازم در تحقق هر چه سریعتر این طرح شدند.
گفتنی است در فاز اول طرح اقدام ملی مسکن 
ساخت ۲۳۰۹ واحد مسکونی در ۲۳ شهر استان 

مازندران در اراضی دولتی شروع شده است.

در راستای توسعه صنعت گردشگری و هتلداری 
انجام گرفت:

 انعقاد تفاهم نامه همکاری آموزشی 
فی مابین اداره کل آموزش فنی و 
حرفه ای و شرکت سیاحتی علیصدر

در جهت رشد هم افزایی و استفاده بهینه از 
منابع ،امکانات ،قابلیت های موجود، تفاهم نامه 
ی آموزشی دو جانبه با شرکت سیاحتی علیصدر 

بسته شد. 
استان  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  کل  مدیر 
همدان با اشاره به اهمیت و موقعیت استان در 
صنعت  پیشبرد  منظور  گفت:به  توریست  جذب 
های  زمینه  ایجاد  و  گردشگری  و  هتلداری 
میگردد.وهب  اجرا  نامه  تفاهم  این  همکاری 
توسعه  زمینه  در  موثر  ارتباط  ایجاد  مختاران 
از  را  حوزه  این  در  آفرینی  کار  و  کار  و  کسب 
بیان داشت:در  نامه دانست و  تفاهم  این  اهداف 
گردشگری  کلان  های  سیاست  تحقق  راستای 
سازی  توانمند  و  توسعه  همچنین  و  استان 
برگزاری  ،با  گردشگری  صنعت  در  شهروندان 
مجرب  اساتید  از  استفاده  و  مهارتی  های  دوره 
کشور  و  استان  سطح  در  حوزه  این  پیشبرد  به 

کمک خواهیم کرد.
علیصدر   سیاحتی  شرکت  مدیر  ادامه  در 
افزایش مهارت و توانمند سازی  گفت: هدف ما 
افراد فعال در حوزه صنعت گردشگری و هتلداری 
این  در  :آموزش  داشت  بیان  باشد.مجیدی  می 
همچنین  و  استان  پیشرفت  و  بهبود  به  صنعت 

ایجاد اشتغال پایدار کمک شایانی خواهد کرد.

مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان 
خبرداد: 

54 هزار 62 نفر در آزمون های مهارتی 
شرکت کردند

 مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان 
همدان گفت : در سال ۹۸ تعداد ۵۴ هزار و ۶۲ 
نفر در آزمون های مهارتی این اداره کل شرکت 
کردند.،وهب مختاران با اشاره به اینکه تعداد۳۳ 
هزار و ۲۰۷ نفر از این شرکت کنندگان را آقایان 
۹۹۰نفر  داشت:۲۲هزار  بیان  دادند  می  تشکیل 

در آزمون های آنلاین حاضر شدند.
استان  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  کل  مدیر 
را  آنلاین  های  آزمون  در  قبولی  درصد  همدان 
های  آزمون  افزود:در  و  کرد  معرفی  درصد   ۷۰
رقابت  به  نفر   ۲۷۰ و  هزار   ۱۸ نیز  هماهنگ 
پرداختند که ۶۸ درصد به نمره حدنصاب دست 

یافتند.
های  آزمون  اینکه  به  اشاره  با  مختاران 
صنعت ساختمان نیز آمار قبولی به ۹۳ در صد 
رسید بیان داشت:در آزمون ادواری درصد قبولی 
۹۰ درصد می باشد.وی تعدا کل قبول شدگان 
را ۴۰ هزار و ۴۲۶ نفر دانست و اظهار داشت :در 
کل افراد شرکت کننده در آزمون های مهارتی 

این استان ۷۵ درصد می باشد.

رفتار ما در سازمان باید تبدیل به 
الگویی برای امر به معروف و نهی از 

منکر شود 
به  امر  شورای  جلسه  در  رامزی  شاهرخ 
یاد  گرامیداشت  ضمن  منکر  از  نهی  و  معروف 
خرداد   ۱۵ خونین  قیام  و  انقلاب  کبیر  رهبر 
ایران  سلامت  بیمه  سازمان  در  ما  کرد:  بیان 
وظیفه داریم بدانیم که در حوزه امر به معروف 
دهیم  انجام  باید  اقدامی  چه  منکر  از  نهی  و 
و  به حجاب  مربوط  موضوع صرفا  این  که  چرا 
عفاف نیست و در مسائل کاری نیز با توجه به 
این  به  باید  داریم  عهده  بر  که  مسئولیت هایی 

کنیم. توجه  مساله 
باید  سازمان  در  ما  رفتار  داد:  ادامه  وی 
از  نهی  و  معروف  به  امر  برای  الگویی  به  تبدیل 
نباشیم،  بر عمل  تا خودمان عامل  و  منکر شود 
نباید انتظار داشته باشیم که حرفمان نفوذ داشته 

باشد.
وتوسعه  مدیریت  ریزی،  برنامه  معاون 
اگر  افزود:  ایران  سلامت  بیمه  سازمان  منابع 
روزی توانستیم با مدیریت و عملکرد، بهره وری 
توانیم  می  که  است  زمان  آن  دهیم  افزایش  را 
را رعایت  از منکر  نهی  و  به معروف  امر  بگوییم 

کردیم.
رامزی با اشاره به اینکه اعضای بسیج سازمان 
نیز باید در حوزه عضویت در کارگروه های امر به 
معروف فعال و در این زمینه پیشرو باشند، افزود: 
اقدامات  تمام  و  آفرین  مسئولیت  بودن  بسیجی 

آن در راستای اهداف نظام است.

در راستای پروژه های کاهش تلفات 
انرژی الکتریکی

روستای  هوایی  ضعیف  فشار  شبکه 
بهینه  مهدیشهر  درشهرستان  فولادمحله 
شهرستان  برق  شد.مدیرتوزیع  سازی 
بهینه  و  اصلاح  طرح  اجرای  از  مهدیشهر 
خیابان  هوایی  ضعیف  فشار  شبکه  سازی 
فولادمحله  روستای  امیرکبیر  و  شهدا  های 

داد. خبر  شهرستان  این  در 
های  پایه  بهسازی  گفت:  حافظی  حسین 
متر   ۱۱۰ و  هزار  یک  سازی  بهینه  و  فرسوده 
به  آن  تبدیل  و  هوایی  ضعیف  فشار  شبکه 
پایه  اصله   ۲۲ همچنین  و  خودنگهدار  کابل 
سقوط  احتمال  که  دار  عارضه  و  قدیمی  های 
اصلاح  داشت،  مترقبه  غیر  حوادث  براثر 
پایداری  افزایش  افزود:  همچنین  شد.وی 
کاهش  مشترکین،  رضایتمندی  ارتقای  شبکه، 
تلفات  تقلیل  گذرا،  و  ناخواسته  های  خاموشی 
همکارن  برای  ایمنی  ایجاد  و  الکتریکی  انرژی 
این  اجرای  اهداف  زمره  در  کار،  هنگام  در 

پروژه محسوب می شوند. 
پروژه  این  اجرای  جهت  کرد:  تصریح  وی 
برق رسانی، هزینه ای بالغ بر یک میلیارد ریال 

سرمایه گذاری شده است.

عضو هیئت مدیره فولاد مبارکه در بازدید از 
خطوط تولید این شرکت عنوان کرد:

شرکت فولاد مبارکه سرآمد بازار 
سرمایه و تولید در کشور

هیئتمدیرۀ  عضو  اشکذری  زارعپور  محمد 
از  بازدید  جریان  در  مبارکه  فولاد  شرکت 
داشت:  اظهار  مبارکه  فولاد  تولید  خطوط 
و  سرمایه  بازار  سرآمد  مبارکه  فولاد  شرکت 
مدیران  خوشبختانه  و  است  کشور  در  تولید 
که  را   سالی  شرکت،  این  تلاشگر  کارکنان  و 
کسب  با  است  شده  نامگذاری  تولید  جهش 
نویدبخش  و  کردند  آغاز  پیاپی  رکوردهای 

روزهای خوبی برای ذینفعان بودند.
مبارکه  فولاد  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
است،  فولاد  تولید  کامل  زنجیرۀ  دارای 
گروه،  این  بهینۀ  عملکرد  با  انشاءالله  گفت: 
 ۱۴۰۴ افق  بلندمدت  برنامۀ  به  کشورمان 

یافت. خواهد  دست 
فولاد   ۲ گرم  نورد  پروژۀ  از  زارعپور 
مهم  مباحث  از  یکی  بهعنوان  مبارکه 
گفت:  و  برد  نام  مدیره  هیئت  در  مطرحشده 
بازار  ارزش  بهیقین  قطع  آن  اجرایی شدن  با 
گروه  ارزش  زنجیرۀ  و  مبارکه  فولاد  سرمایۀ 
و  شد  خواهد  گذشته  از  بهتر  مبارکه  فولاد 
تأمین  زنجیرۀ  بازار،  ارزش  اشتغال،  بحث  در 
خوبی  اتفاقات  شاهد  ارزش  زنجیرۀ  نیز  و 

بود. خواهیم 
مبارکه  فولاد  هیئتمدیرۀ شرکت  این عضو 
از  هیئتمدیره،  از  نمایندگی  به  داشت:  اظهار 
و  تشکر  شرکت  مدیران  و  کارکنان  تمامی 
قدردانی میکنم، انشاءالله با تلاشهایی که در حال 
و  میشود  ارزشمندتر  شرکت  سهام  است  انجام 
از  کلیه سهامداران، ذینفعان و کارکنان شرکت 

آن منتفع میگردند.
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